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New York City Three Days Tour 
 

Day 1: Ottawa - New York City 
 

This tour starts bright and early with our bus departing from Ottawa early in the morning at 6:00 AM. 

We cross the border and arrive in the city that never sleeps: New York City. In the heart of midtown 

Manhattan, we drop in on Times Square and Broadway. You will go to visit the Times Square or famous 

Museum of "Believe it or not" and Broadway, New York's top attraction – Madame Tussauds.  At 

around 8:00 PM, we leave the world's most famous intersection to head to our hotel Best Western in 

New Jersey or similar. For those who want to enjoy the vibrant night-

transportation to the hotel throughout the night. 

 

Day 2: New York City 
 

Our second day starts off with a visit to Wall Street, the South Street Seaport, and Ground Zero - the 

memorial site of the World Trade Center. Then we take a 90-minute cruise to visit the famous French 

gift to the United States: The Statue of Liberty. Once back onshore, we then take the elevator to the top 

of the tallest building in the Western Hemisphere, on levels 100, 101, and 102 of the 1,776 foot tall One 

World Trade Center building. One World Observatory provides unique, panoramic views of New York 

City, its most iconic sites, and surrounding waters. After that, we will go to visit the Intrepid Sea, Air & 

Space Museum (one of America’s leading historic, cultural and educational institutions - the famous Air-

craft Carrier: USS Intrepid and lots of aircraft).  Then we go to Chinatown for dinner and shopping. 

Hotel: same hotel as last night. 

 

Day 3: New York - Woodbury - Ottawa 

 After breakfast, we leave for Woodbury Common Premium Outlets, the biggest and most famous 

outlets in North America. After indulging ourselves in a seriously exciting shopping spree, we depart for 

Ottawa at 1:00 PM. Our coach makes a stop at a duty free shop at around 8:00 PM and arrives in Ottawa 

at 10:00 PM.   Have a wonderful trip! 

 

Tour Fares: 
  Type Quad Triple Double  Single Child 

3-day CAD$339 CAD$389 CAD$4 4 9 CAD$699 CAD$339 
 

The above fares are for information only and subject to change according to seasons. 
Fares cover bus travel, hotel accommodation, tour guide. 

Fares do not cover meals, service charges (US$30) for tour guide and driver, optional entrance fee(US$188) and travel insurance. 
All customers are strongly recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist. 

MidEarth Travel reserves the right to cancel or amend the itinerary when necessary.  

Please ensure you have valid passport and VISA to enter USA and Canada.  
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第一天  渥太華  - 紐約市 

早晨六时從中环指定地點出發，前往享有“美國大蘋果”美譽之紐約市，沿途欣賞錄

相及美國東北部阿巴拉契亞山脈風光。約下午四時抵達美國的大蘋果--紐約市。首先

遊覽參觀遊人若鯽、繁華熱鬧的百老匯及時代廣場，著名的纽约蜡像馆，让您大开眼

界的信不信由你博物馆, 晚八時前往酒店。您亦可選擇繼續留在時代廣場, 享受豐富

多彩紐約夜生活，然後自行搭乘公共交通返回酒店。晚上下榻新澤西酒店 Best 

Western 或同級。 

 

第二天 紐約市 

早餐後前往参觀世貿中心遺址和舉世聞名的世界金融中心-華爾街、紐約證券交易所

等。隨後登上美國第一高樓新世界貿易中心一號大樓頂部觀景臺，欣賞曼哈頓島全

景。世界貿易中心壹號大樓（俗稱新世貿），始建於 2006 年，於 2014 年底完工，樓

高 541 米，目前為美國與紐約第壹高樓，並取代在 911 襲擊事件中倒塌的世貿雙子星

大樓，成為世界貿易中心的主建築。繼而前往南海漁港乘坐遊船，遊覽自由女神像、

愛麗斯島、最古老的布魯克林大橋，欣賞曼哈頓的摩天大樓。午餐後前往著名的“無

敵號”航母及航空博物館,您將有機會登上這艘海上巨無霸，參觀各類艦載飛機。晚餐

於紐約唐人街，之後自由購物或探親訪友，住宿酒店同上。 

 

第三天  紐約市 - Woodbury Outlets - 渥太華 

早餐後，前往世界名牌直銷購物中心－Woodbury Outlets。此購物中心匯集了世界各

地名牌產品，琳瑯滿目，種類繁多，物超所值，令您有意想不到的收穫。中午一時離

開，晚上八時左右於美加免稅店購物，晚十時抵達渥太华。 

 

旅游费用: 

 
費用包括：旅游巴士，酒店及行程所指定的旅游节目。 

費用不包括：膳食,司機/導遊小費$30 ,景點門票($188),个人旅遊保險。  

景點門票包括：帝國大廈、纽约蜡像馆、自由女神島遊覽船以及无敌号航母及航空博物馆。 

所有入場費用依季節變化，僅為參考。 

特別情況下旅行社保留取消或更改行程的權利。 

 

请自备有效旅游证件及相关签证。 

類別 四人房 三人房 二人房 單人房 小童 

三日團費 CAD$339 CAD$389 CAD$449 CAD$699 CAD$339 


